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	Extensive demolition and site clearing
	أعمال الهدم و التفكيك و تنظيف الموقع
	Provide needed materials, labours, tools, and machineries needed for dismantle and removal of any existing unwanted items (kitchen partition brick wall, and defabricate the kitchen marbel table and the kitchen cabinet, closing all pumbing connections) and remove all debris from site In a safely manner and respecting the minimum environmental requirement. Works shall be conducted according to the agreed specifications.
	توفير المواد والعمالة والأدوات والآلات اللازمة لتفكيك وإزالة أي عناصر موجودة غير مرغوب فيها (جدار المطبخ من الطوب، وإزالة هيكل طاولة المطبخ الرخامية وخزانة المطبخ، وإغلاق جميع توصيلات أنابيب المياه) وإزالة جميع الحطام من الموقع بطريقة آمنة واحترام الحد الأدنى من المتطلبات البيئية. - أن تتم الأعمال طبقاً للمواصفات المتفق عليها.
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	Create opening for the door and installation of new door
	عمل فتحة باب بالجدار وتوريد وتركيب باب
	Provide needed materials, labours, tools, and machineries needed for creating door opening in brick wall, and installation of steel door, with size of 220X100 cm works including leveling the door, plastering and painting for the door opening side from inside and outside, dismantling and removal of any existing unwanted items and removing all debris from the site In a safe manner and respecting the minimum environmental requirement.
Door will be installed at the same specs of the available doors in NRC office, steel door double steel sheets, with all needed hinges, door lock set with handel, and all needed accessories.
Works shall be conducted according to the agreed specifications.
	توفير المواد والعمالة والأدوات والآلات اللازمة لفتح الباب في جدار من الطوب وتركيب باب حديدي مقاس 220×100 سم، بما في ذلك تسوية الباب والتجصيص والدهان لجهة فتح الباب من الداخل والخارج والتفكيك وإزالة أي عناصر موجودة غير مرغوب فيها وإزالة جميع الحطام من الموقع بطريقة آمنة واحترام الحد الأدنى من المتطلبات البيئية.
سيتم تركيب الباب بنفس مواصفات الأبواب المتوفرة في مكتب المجلس النرويجي للاجئين، وألواح فولاذية مزدوجة للأبواب الفولاذية، مع جميع المفصلات اللازمة، ومجموعة قفل الباب مع المقبض، وجميع الملحقات اللازمة.
- أن تتم الأعمال طبقاً للمواصفات المتفق عليها.
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	Create opening for the door and installation of new door
	عمل فتحة باب بالجدار وتوريد وتركيب باب
	Provide needed materials, labours, tools, and machineries needed for creating door opening in brick wall, removing exisitng window and window frame, and installation of steel door, with size of 220X100 cm works including leveling the door, plastering and painting for the door opening side from inside and outside, dismantling and removal of any existing unwanted items and removing all debris from the site In a safe manner and respecting the minimum environmental requirement.
Door will be installed at the same specs of the available doors in NRC office, steel door double steel sheets, with all needed hinges, door lock set with handel, and all needed accessories.
Works shall be conducted according to the agreed specifications.
	توفير المواد والعمالة والأدوات والآلات اللازمة لفتح الباب في جدار من الطوب وإزالة النافذة وإطار النافذة الموجودة وتركيب باب فولاذي بحجم 220X100 سم بما في ذلك تسوية الباب والتجصيص والطلاء لفتح الباب من الداخل والخارج، وتفكيك وإزالة أي مواد غير مرغوب فيها موجودة وإزالة جميع الحطام من الموقع بطريقة آمنة واحترام الحد الأدنى من المتطلبات البيئية.
سيتم تركيب الباب بنفس مواصفات الأبواب المتوفرة في مكتب المجلس النرويجي للاجئين، وألواح فولاذية مزدوجة للأبواب الفولاذية، مع جميع المفصلات اللازمة، ومجموعة قفل الباب مع المقبض، وجميع الملحقات اللازمة.
- أن تتم الأعمال طبقاً للمواصفات المتفق عليها.
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	Aluminium Partition
	قاطع المنيوم
	Provide all materials needed, labours, tools, accessories, and machineries needed to Fabricate and install Aluminium partition with Aluminium door within the partition.
The aluminium partition is made from Aluminium bars, and covered by PVC panels.
The door frame is made from Aluminium bars, door size 230X98 cm, with three hinges, and door handles, with door lock full set and all needed accessories.
Works shall be conducted according to the agreed specifications.
	توفير جميع المواد اللازمة والعمالة والأدوات والملحقات والآلات اللازمة لتصنيع وتركيب قاطع الألمنيوم مع باب الألمنيوم داخل القاطع.
قاطع الألمنيوم مصنوع من قضبان الألمنيوم ومغطى بألواح PVC.
إطار الباب مصنوع من قضبان الألمنيوم، مقاس الباب 230×98 سم، مع ثلاث مفصلات، ومقابض الأبواب، مع قفل الباب كامل المجموعة وجميع الملحقات اللازمة.
- أن تتم الأعمال طبقاً للمواصفات المتفق عليها.
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	AC
	توريد وتركيب مكيف
	Provide all materials needed, labours, tools, accessories, and machineries needed to install Air condition with capacity of 18,000 unit, works inlcude all needed wiring for electrical connection. Korian manifacture wiht 5 yrs warrnty
	توفير جميع المواد اللازمة والعمالة والأدوات والملحقات والآلات اللازمة لتركيب مكيف الهواء بسعة 18000 وحدة، وتشمل الأعمال جميع الأسلاك اللازمة للتوصيل الكهربائي. صناعة كورية مع ضمان 5 سنوات
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	Construction of steel structure covered with CGI sheets kitchen
	بناء هيكل معدني مغطى بالواح الزنك مع العزل وباب و شباك
	Provide all materials needed, labours, tools, accessories, and machineries needed to Fabricate and construction 3X4 meters kitchen, teh stucture of the kitchen is made from 6X3 cm rectangualr hollow section steel tubes of 1.6mm thickness, and covered by 0.35mm thickness CGI sheet, eggshell white, works inculdes installtion of heat insulation materials.
Works include fabricate and install steel door of 200X90 cm dimensions, the steel door made from heavy duty steel RHS 60X30, 1.6mm thickness as frames and heavy steal sheet 0.9mm thickness as fillers, 3 hinges and full door lock set including the handels.
works inculdes installtion of heat insulation materials.
Works include fabricate and install steel window of 144X127 cm dimensions, the steel window made from heavy duty steel RHS 60X30, 1.6mm thickness as frames and heavy steal sheet 0.9mm thickness as fillers, 4 hinges and lock set including the handels.
Kitchen design as per the technical drawings. Works shall be conducted according to the agreed specifications.
	توفير جميع المواد اللازمة والعمالة والأدوات والملحقات والآلات اللازمة لتصنيع وبناء مطبخ 3X4 متر، هيكل المطبخ مصنوع من أنابيب فولاذية مستطيلة الشكل مجوفة مقاس 6X3 سم بسماكة 1.6 مم، ومغطاة بصفيحة CGI بسمك 0.35 مم وبياض قشر البيض، ويعمل على تركيب مواد العزل الحراري.
تشمل الأعمال تصنيع وتركيب باب فولاذي بأبعاد 200 × 90 سم، والباب الفولاذي مصنوع من الفولاذ عالي التحمل RHS 60X30، بسماكة 1.6 مم كإطارات وصفائح ثقيلة بسمك 0.9 مم كحشوات، و3 مفصلات ومجموعة قفل باب كامل بما في ذلك المقابض.
تتضمن الأعمال تركيب مواد العزل الحراري.
تشمل الأعمال تصنيع وتركيب نافذة فولاذية بأبعاد 144 × 127 سم، والنافذة الفولاذية مصنوعة من الفولاذ عالي التحمل RHS 60X30، بسمك 1.6 مم كإطارات، وصفائح ثقيلة بسمك 0.9 مم كحشوات، و4 مفصلات ومجموعة قفل بما في ذلك المقابض.
تصميم المطبخ حسب الرسومات الفنية. - أن تتم الأعمال طبقاً للمواصفات المتفق عليها.
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	Kitchen electricity
	كهرباء المطبخ
	Provide all materials needed, labours, tools, accessories, and machineries needed to install needed electrical connections for the kitchen, and as below:
2 light
1 ceiling fan
1 exhaust fan
4 socket outlet
works shall include all needed trunks, wiring, and circuit breakers with all needed accessories.
	توفير جميع المواد والعمالة والأدوات والملحقات والآلات اللازمة لتركيب التوصيلات الكهربائية اللازمة للمطبخ، وذلك على النحو التالي:
عدد 2 ضوء
عدد 1 مروحة سقف
عدد 1 مروحة عادم
عدد 4 مأخذ توصيل
يجب أن تشمل الأعمال جميع الصناديق والأسلاك وقواطع الدائرة الكهربائية اللازمة مع جميع الملحقات اللازمة.
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	Kitchen plumbing
	الاعمال الصحية للمطبخ
	Provide all materials needed, labours, tools, accessories, and machineries needed to install needed plumbing connections for the kitchen, and as below:
1 basin relocation
2 water sink relocation
1 drain pipe, 2inch pvc to be connected to the nearest mainhole, works shall include all needed water pipes, connection and fittings, and all needed accessories.
	توفير جميع المواد اللازمة والعمالة والأدوات والملحقات والآلات اللازمة لتركيب التوصيلات الصحية اللازمة للمطبخ، وذلك على النحو التالي:
1 نقل الحوض
2 نقل بالوعة المياه
عدد 1 أنبوب صرف PVC مقاس 2 بوصة يتم توصيله بأقرب فتحة رئيسية، ويجب أن تشمل الأعمال جميع أنابيب المياه اللازمة والوصلات والتجهيزات وجميع الملحقات اللازمة.
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	marbel tabel and cabents relocation
	تركيب رخام المطبخ والخزائن
	Provide all materials needed, labours, tools, accessories, and machineries needed to relocate the kitchen marbel table, and cabinets from the old kitchen to the new kitchen, as per the design included, with providing all needed accessories
	توفير جميع المواد اللازمة والعمالة والأدوات والملحقات والآلات اللازمة لنقل طاولة المطبخ الرخامية والخزائن من المطبخ القديم إلى المطبخ الجديد، حسب التصميم المتضمن، مع توفير جميع الملحقات اللازمة
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